

# 第二十四届高交会参展参会防疫须知

为确保第二十四届中国国际高新技术成果交易会顺利召开，大会坚决落实“外防输入、内防反弹”总体防控策略和“动态清零”总方针。在新冠疫情常态化环境下，根据国家、省市、上级单位的相关政策要求，以及本届高交会《疫情防控工作方案》相关精神和要求，结合深圳市最新出行防疫政策和市区新型冠状病毒肺炎疫情防控指挥部办公室通告精神，特制定展会期间参展参会人员（以下简称人员）防疫须知。

## 一、来深前

（一）所有人员在抵深前48小时内需至少进行一次核酸检测，并取得有效核酸检测阴性证明。

（二）自境外入境的人员应当按照要求完成“7天集中隔离医学观察+3天居家健康监测”以及相应次数的核酸检测。结果均无异常，方能参展参会。

**（三）如有以下任一情形，禁止参展参会：**

- 1. 在进入展区前7天内，有国内疫情高、中风险区所在县（市、区、旗）旅居史；**
- 2. 在进入展区前3天内，有国内疫情低风险区所在县（市、区、旗）旅居史；**
- 3. 在进入展区前7天内，有其他国内本土疫情（尚未划定疫情风险区或采取区域静态管理等措施的）地区所在县（市、区、旗）旅居史。**

深圳市对重点疫情城市的防控政策实时更新，详情请登录深圳市卫生健康委员会官网查询：

([wjw.sz.gov.cn/yqxx/content/post\\_9687694.html](http://wjw.sz.gov.cn/yqxx/content/post_9687694.html))

## 二、抵深后

### (一) 核酸检测要求

1. 严格落实“落地检”要求。所有外省市来深人员，应在抵深后24小时内进行1次核酸检测。

2. 严格落实“三天三检”要求。所有人员在第一次进入场馆的前3天内应每天进行1次核酸检测，其中最后一次有效核酸检测必须在深圳做。

### (二) 白名单申报和筛查

所有人员应于进入展区前3天(截止11月11日24时)进行预约登记，通过[宝安展区官网www.world.zbj.adwoqu.com](http://www.world.zbj.adwoqu.com)、“深圳国际会展中心”微信公众号，提交个人信息，包括姓名、联系方式、身份证号、拟入场参观日期、健康基本信息、旅居史等信息的个人申报，进入预约人员名单。由组委办汇总人员名单信息(姓名、电话、身份证号码、护照、港澳通行证、港澳台居民居住证等)，提交至相关部门根据市卫生健康委动态更新的深圳市出行防疫政策，筛查生成展会“白名单”。

### (三) 健康管理要求

1. 每日开展自主健康监测，所有参展参会人员应注意个人防护，避免前往人员聚集的公共场所，非必要不参加聚集性活动。

2. 自首次进入场馆前7天起，以及参展参会期间，所有参展参会人员应自觉落实“住宿地-工作地”“住宿地-展区”相对闭环管理要求。

3. 如有发热（体温大于37.3℃）干咳、嗅（味）觉减退、鼻塞、流涕、咽痛、结膜炎、肌痛和腹泻等新冠肺炎十大症状人员，应立即主动报告本单位疫情防控联络员，并按照规定及时到医院就诊、排查。

### 三、参展参会期间

1. 每次进入场馆时，所有人员应持有24小时内的核酸检测阴性证明，并由“电子哨兵”进行“白名单”核验，核验通过后方可进入场馆。

2. 所有人员进入场馆内必须全程佩戴医用防护口罩；应注意手卫生、做好个人防护；应随时注意与他人保持安全社交距离，尽可能避免人员聚集。

3. 如出现体温 $\geq 37.3^{\circ}\text{C}$ 或新冠肺炎疑似症状，应主动配合现场工作人员，接受流行病学调查和相应处置。在没有明确诊断结果前，不再进入场馆。

4. 当场馆内人员数量超过防控政策限制峰值时，大会将采取限流、疏导分流、暂停人员入场等措施。请尚未入场馆的人员在外有序等候。大会将通过标识告示、广播呼吁等形式提醒告知。

5. 参展参会期间场馆内出现异常情况，大会将启动应急处置流程，请所有人员配合组委会和场馆方的现场各项应急安排，遵守现场秩序，有序开展核酸检测及分流疏散，并按

要求做好后期个人健康监测。

#### **四、离深时**

所有离深的人员，须持有48小时内核酸检测阴性证明。

#### **五、疫情防控管理要求**

各单位应切实履行疫情防控主体责任，明确疫情防控分管领导和专职联络员，主要职责包括但不限于：

1. 负责与主办单位、组委办等相关部门、单位的联系沟通，及时了解更新高交会疫情防控工作要求；

2. 全面掌握本单位、组织及团体人员名单及健康核心信息(如核酸、旅居史等)，督促所有人员按要求落实注册登记、健康信息申报、自主健康监测和核酸检测等要求；

3. 负责告知并督促所属人员严格遵守高交会疫情防控工作要求及个人防护要求，明确遵守疫情防控工作要求的重要性以及违反的后果（包括所需要承担的法律責任）；

4. 负责协调配合防控部门做好疫情应急处置，主动提供应急处置要求的有关信息材料，协调督促所属相关人员配合完成流调、健康管理等工作。

#### **六、法律责任**

所有人员应按要求在白名单申报时，如实、完整填报相关信息。

凡有虚假或不实承诺、隐瞒病史、隐瞒旅居史和接触史、自行服药隐瞒症状、瞒报漏报健康状况、逃避防疫措施等情形，一经发现，一律禁止进入场馆。如造成严重后果的，将依法依规追究相关责任。

## 七、动态调整

高交会疫情防控措施与要求，将根据国务院联防联控机制部署与要求，结合国内外和本市新冠疫情防控形势动态调整。

相关信息将及时通过“深圳发布”、中国国际高新技术成果交易会官网等官方渠道发布。

## **New coronavirus prevention requirements for exhibiting at the conference, published on Nov.8**

To ensure the safety of convening of the 24th China Hi-Tech Fair, the General Assembly resolutely implemented the overall prevention and control strategy of "external prevention of import, internal prevention of rebound" and the general policy of "dynamic zero". In the normalized environment of the new coronavirus epidemic, according to the relevant policy requirements of the state, provinces and municipalities, and the relevant spirit and requirements of the work plan of epidemic prevention and control of this year's high-tech fair, combined with the latest travel epidemic prevention policy of Shenzhen and the spirit of the circular of the Urban New Coronavirus Pneumonia Epidemic Prevention and Control Command Office, we have formulated the epidemic prevention instructions for the exhibitors and participants (hereinafter referred to as personnel) during the fair.

**(a)** All persons should have undergone at least one nucleic acid test **within 48 hours** prior to their arrival in Shenzhen and obtain a valid negative nucleic acid test certificate.

**(b)** Persons entering from abroad (including Hong Kong, Macao and Taiwan) should complete the "7-day intensive medical observation + 3-day home health monitoring" and the corresponding number of nucleic acid tests in accordance with the requirements. Only if the results are found to be **Negative** can they participate

in the conference.

**(C) Exhibitors are not allowed to participate in the exhibition if any of the following circumstances apply.**

1. Have a history of residence in the county (city, district or flag) where the **high or medium risk zone** of the epidemic is located in China within 7 days prior to entering the exhibition area.
2. have a history of residence in the county (city, district or flag) where the domestic epidemic **risk zone is low**, within 3 days prior to entering the exhibition area.
3. have a history of residence in a county (city, district or flag) where another domestic **indigenous epidemic zone** (which has not yet been designated as an epidemic risk zone or where measures such as regional static management have been taken) is located within 7 days prior to entering the exhibition area.

#### **After entry to Shenzhen:**

##### **Nucleic acid testing requirements**

1. Strictly implement the "landing inspection" requirement. All people from other provinces and cities should undergo a nucleic acid test within **24 hours** of arrival in Shenzhen.
2. Strictly implement the requirement of "**three test in three days**". All personnel should undergo one nucleic acid test per day within the first three days of entering the venue for the first time, of which the last valid nucleic acid test must be done in Shenzhen.

Shenzhen's prevention and control policies for key epidemic cities are updated in real time, please visit the official website of the Shenzhen Municipal Health and Wellness Commission for details: ([wjw.sz.gov.cn/yqxx/content/post\\_9687694.html](http://wjw.sz.gov.cn/yqxx/content/post_9687694.html))

The information follows beloved:

## 11月7日深圳市出行防疫政策

Policy requirements for entering Shenzhen

### **(a)** For people who come from high-risk zone.

The government determined that the COVID 19 case **high-risk zone** to (return) to Shenzhen personnel. Implement a 7-day centralized quarantine and conduct nucleic acid testing on days 1, 2, 3, 5 and 7.

How to view the government determined high-risk zone: Login to the WeChat app "State Council Client" - "Epidemic Risk Query" - "Click to view the national medium and high-risk zone ". -Click on "Click to view the national medium and high-risk zone ".

### **(b)** For people who come from medium risk zone.

People coming (returning) to Shenzhen from the COVID 19 case **medium risk area** of the distribution of covid 19 cases as determined by the government. The implementation of 7 days home isolation, the first, 4, 7 days each to carry out a



nucleic acid test.

Including (Data as of 2022.11.7) Medium-risk areas: Urumqi, Xinjiang; Hohhot, Inner Mongolia; Zhengzhou, Henan Province.

How to view the medium-risk zone: Login to the WeChat app "State Council Client"

- "Epidemic Risk Query" - "Click to view the national medium- and high-risk zone.

- "Click to view the national medium and high-risk epidemic zone".

**(C)** For people who come from the Community outbreak zone.

for COVID 19 case **community outbreak areas** to (enter) to Shenzhen.

Implementation of the "3-day home isolation 4-day home health monitoring", the first, third, fifth, seven days each to carry out a nucleic acid test.

Including: Xinjiang Uyghur Autonomous Region (except Urumqi), Inner Mongolia Autonomous Region (except Hohhot), Henan Province (except Zhengzhou City), Fuzhou City, Fujian Province, Suihua City, Heilongjiang Province, Shaoyang City, Hunan Province.

**(D)** For people who come from the obviously Community spread zone.

**Community spread** of people coming (returning) to Shenzhen from COVID 19 case obvious zone. Implementation of the "3 days of strict home health monitoring".

1. Implement closed-loop pick-up, no going out during the period, "3 days and 3 checks", no gathering, no partying, no going to crowded places within 7 days after arrival in Shenzhen.

Including: Haizhu, Baiyun and Tianhe Districts in Guangzhou, Xi'an in Shaanxi Province, Datong and Xinzhou in Shanxi Province, Xining in Qinghai Province, Shantou and Maoming in Guangdong Province and Zhuzhou in Hunan Province.

2. Implementation of non-closed-loop pick-up, no going out during the period, "3 days and 3 tests", coming (returning) to Shenzhen with proof of negative nucleic acid test within 24 hours, taking the initiative to report to the community, unit, hotel and guesthouse upon arrival and making health declaration, no gathering, no party, no going to crowded places within 7 days.

Including: Guangzhou city except Haizhu, Baiyun and Tianhe districts; Dehong Prefecture, Yunnan Province; Wuhan City, Hubei Province; Lanzhou City, Gansu Province; and Shapingba District, Chongqing City.

**(E)** For people who live in the city which have medium to high-risk zone.

People entering Shenzhen in cities with COVID 19 case medium to high-risk zones.

The "3-day, 3-check" system is in place, with no gatherings, no parties, and no visits to crowded places for seven days after arrival in Shenzhen, and no visitors for the

first three days.

Including: Tibet Autonomous Region; Beijing, Pinggu District, Tongzhou District, Daxing District, Mentougou District, Miyun District, Shijingshan District, Chaoyang District; Tianjin, Binhai New Area, Jinghai District, Xiqing District, Jinan District, Beichen District, Wuqing District, Baodi District, Jizhou District, Hexi District; Shanghai, Putuo District, Pudong New Area, Jing'an District; Chongqing, Yongchuan District, Dazu District, Tongliang District, Bishan District; Hebei Province, Zhangjiakou City, Qinhuangdao City, Baoding, Anxin, Tangshan, Cangzhou, Handan, Chengde, Shijiazhuang, Xingtai, Langfang, Hengshui, Xinji; Chengdu, Nanchong, Guangyuan, Yibin, Mianyang, Aba Tibetan and Qiang Autonomous Prefecture, Sichuan Province; Heihe, Mudanjiang, Harbin, Daqing, Heilongjiang Province; Jinan, Rizhao, Jining, Linyi, Dezhou, Zaozhuang, Zibo, Shandong Province Dongying, Qingdao, Liaocheng, Tai'an; Wuwei, Tianshui, Qingyang, Gansu Province; Honghezhou, Lincang, Yunnan Province; Jiangmen, Jieyang, Jiedong, Huicheng, Yangjiang, Dongguan, Nancheng, Zhanjiang, Meizhou, Nanhai, Shunde, Foshan; Wuzhong, Yinchuan, Ningdong Energy Chemical Base, Guyuan, Shizuishan, Ningxia Hui Autonomous Region Xianyang, Weinan, Hanzhong, Yulin, Shangluo, Baoji, Shaanxi Province; Shuozhou, Yuncheng, Jinzhong, Lvliang, Yangquan, Changzhi, Shanxi Province; Nanjing, Nantong, Huai'an, Lianyungang, Jiangsu Province; Jinzhou, Chaoyang, Dandong, Yingkou, Shenyang, Liaoning Province; Huaihua, Changsha, Yongzhou, Hunan Province; Haidong, Haibei Tibetan Autonomous Prefecture,

Qinghai Province Yushu Tibetan Autonomous Prefecture, Hainan Tibetan Autonomous Prefecture; Fuyang City, Anhui Province; Changchun City, Jilin Province.

**(F)** For everybody.

All persons entering Shenzhen from other cities. Implement the "3 days 3 tests" and come (back) to Shenzhen with a negative nucleic acid test certificate within **48 hours**.

Including: All Chinese cities.